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Zápis

z 11. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne  3.  února  2020
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695.

Přítomno: 18 zastupitelů dle prezenční listiny
Omluveni: Mgr. I. Sochorová, Mgr. P. Braunová, Mgr. P. Vrána

1) Zahájení.

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák.

Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.
Zastupitelé jednomyslně schválili  použití elektronického hlasování.
V případě technických problémů s použitím elektronického hlasování se uplatní původní 
forma hlasování tj. hlasování zvednutím ruky.
Výsledky hlasování o jednotlivých usneseních jsou přílohou tohoto zápisu.

Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání.
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly.
Program jednání byl schválen.

1) Zahájení
2) Schválení programu jednání, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
3) Jednací řád zastupitelstva města – předkládá Mg. L.Macák
4) Zpráva  o  činnosti  Rady  města  Tachova  za  uplynulé  období  od  veřejného  zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 16.12.2019, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  Mgr. L.Macák 
5) Projednání  zápisů z  jednání  výborů zastupitelstva  města,  návrhů a  informací  předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí Mgr. L.Macák
6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich zástupců - 
řídí  Mgr. I.Sochorová
7) Zpráva o činnosti Městské policie Tachov za rok 2019 – předkládá Mgr. R.Macák
8) Vyhlášení výběrového řízení na poskytnutí půjček z FRB města Tachova v roce 2020 – 
předkládá Ing. J.Horáček
9) Rozpočtové opatření č.17/2019 a č.18/2019 – předkládá Ing. J.Horáček 
10) Návrhy  v  oblasti  majetkoprávních  úkonů  města  v  pravomoci  zastupitelstva  města  - 
předkládá p. J.Dvořák
11) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  působnosti - 
řídí Mgr. Z.Hnát
12) Usnesení a závěr
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2) Jednací řád zastupitelstva města

Bod řídil pan starosta

Schválili jednací řád zastupitelstva města 

3) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

Panem starostou byli  navrženi a  schváleni do návrhové komise:  V. Svoboda, B. Vaňková, Z. 
Brachtel
Za ověřovatele zápisu byli schváleni: A. Zítek, V. Mužík
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. S. Andréová

4) Zpráva o činnosti Rady města Tachova.

Přednesl pan starosta

Zprávu  o  činnosti  Rady  města  Tachova  za  uplynulé  období  od  posledního  zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 16.12.2019, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé na vědomí.

P.  Sklenář  se  dotazoval  na  usnesení  č.  690  z  Rady  města  Tachova,  zda  chce  p.  Tattan 
pronajmout celý barák? Je nějak podchycené to, aby tam nevznikla ubytovna?

P. starosta: Jsou to manželé, kteří mají pronajaté v přízemí skladovací prostory a projevili 
zájem o pronájem celého domu pro bydlení. Ubytovnu bychom nedovolili a proto je vyhlášen 
záměr, tedy může se přihlásit kdokoliv. Nejhorší by bylo, kdyby ten dům zůstal prázdný.

P.  Sklenář:  Můžeme v nájemní  smlouvě uvést,  aby nebyly  v  domě pronajaté  místnosti  k 
ubytování?

P. starosta: Samozřejmě ano. 

5)  Projednání  zápisů  z jednání  výborů  zastupitelstva  města,  návrhů  a  informací 
předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města.

Bod vedl pan starosta

Ing.  V.  Svoboda  předseda  finančního  výboru,  přečetl  zápis  z jednání  Finančního  výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 22.01.2020.

Zastupitelé:
Vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov,  konaného 
dne 22.01.2020   

MDDr. Z. Brachtel, přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov 
ze dne 20.01.2020.
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Zastupitelé:
Vzali na vědomí  zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Tachov, ze dne 
20.01.2020

6) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich
     zástupců.

Od  posledního  veřejného  zasedání  zastupitelstva  města  nebyl  doručen  žádný  zápis  z 
jednání osadních výborů.

7) Zpráva o činnosti Městské policie Tachov za rok 2019

Bod vedl Ing. R. Macák

Vzali na vědomí zprávu o činnosti Městské policie Tachov za rok 2019.

8) Vyhlášení výběrového řízení na poskytnutí půjček z FRB města Tachova v roce 2020

Bod vedl  Ing. J. Horáček

Vyhlásili výběrové řízení na poskytování půjček z Fondu rozvoje bydlení města Tachova  
v roce 2020, bez vyhlášení termínu pro podávání žádostí.

9) Rozpočtové opatření č. 17/2019 a 18/2019

Bod vedl  Ing. J. Horáček

a) Jednomyslně vzali na vědomí schválené rozpočtové opatření města Tachova č. 17/2019   

Z důvodu technických problému s použitím elektronického hlasování, se začala uplatňovat 
původní forma hlasování tj. zvednutím ruky. 

b) Jednomyslně vzali na vědomí schválené rozpočtové opatření města Tachova č. 18/2019 

10) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města

Bod vedl  J. Dvořák

1) Jednomyslně neschválili nabytí p.p.č. 2694/4 o výměře 21.317 m2 v k.ú. Tachov pro účely 
budoucího využití v lokalitě na výstavbu rodinných domů a pro rekreační účely (zahrádkářská 
osada) od společnosti Ekoland LP, a.s., IČ: 06175121, Spálená 480/1, Trnitá, 602 00 Brno, za 
smluvní kupní cenu ve výši 390,- Kč/1 m2 (stavební plocha) a 190 Kč/1 m2 (rekreační plo-
cha).

2)  Jednomyslně změnili své  původní  usnesení  č.  6/135  ze  dne  24.06.2019.  Upravuje  se 
předmět nabytí na část st.p.č. 182 v k.ú. Tachov včetně severního křídla budovy č.p. 1791 za 
kupní cenu dle znaleckého posudku o ceně obvyklé č. 1181-04/2019 ve výši 3.200.000 Kč. 
Ostatní ujednání zůstávají v platnosti.
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P. Sklenář: Máme do budoucna zajištěn přístup do naší části krčku?

P. starosta: Ano, každé podlaží bude mít svůj vlastní vchod a jednotlivá podlaží nebudou 
propojena.

3) Jednomyslně schválili odprodej p.p.č. 108/2 o výměře 24 m2 v k.ú. Tachov pro společnost 
GEODEZIE ČESKÝ ZÁPAD s.r.o., IČ: 29122911, Panenská 2278, Tachov k účelu užívání 
funkčního celku u objektu č.p. 2278 v Panenské ulici, za kupní cenu dle Zásad ve výši 1.000 
Kč/1 m2. Plnění je osvobozeno od DPH.  Geometrický plán byl vyhotoven na náklady
kupujícího.

4) 15-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 1719/1 v k.ú. Tachov pro účely příjez-
dové cesty ke garáži na st.p.č. 1719/4 v k.ú. Tachov, protože město se nechce předmětného 
pozemku zbavovat.
Proti: Z Brachtel
Zdržel se: M. Dvořáková, P. Sklenář

5)  17- ti  hlasy schválili přípravu podkladů k demolici  budovy čp.  1541 na pozemku p.č. 
2473/12 v k.ú. Tachov.
Zdržel se: P. Sklenář

11) Různé a podněty veřejnosti

Bod vedl  Z. Hnát

Zastupitelé:
1) 17- ti hlasy schválili měsíční odměnu RSDr. A.Štelmákové za výkon funkce předsedkyně 
komise bytové a fondu rozvoje bydlení rady města a to ve stejné výši, která dle nařízení vlády 
přísluší předsedům komisí, kteří jsou členy zastupitelstva města. Odměna náleží od 1.3.2020.
Zdržel se. P. Sklenář

2) Jednomyslně pověřili Mgr. Z.Hnáta, nar. 26.02.1958, člena zastupitelstva města
a) k přijímání prohlášení o vstupu do manželství ve smyslu § 11a odst. 1 písm. a) zák.č.  
301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, ve 
znění pozdějších předpisů.

b) současně,  ve  smyslu § 108 odst.  2  zák.č.128/2000 Sb.,  o  obcích,  ve  znění  pozdějších 
předpisů, stanovuje, že může při významných příležitostech a občanských obřadech užívat 
závěsný odznak (odznak se státním znakem).

J. Straka uvedl, že obvykle platí pravidlo, že oddávat může v podstatě každý zastupitel, který 
projeví  zájem a má na  to,  což  je  spíše  na posouzení  občanů.  Byl  bych rád,  abychom si  
společně sedli a pobavili se i s ostatními zastupitely, kdo by měl zájem oddávat. 

P. starosta: Není to problém, domluvíme se na společné schůzce s paní matrikářkou.

P. Sklenář se dotazoval na poutače na dálnici – na památky v našem městě, o které jsme již 
usilovali před několika lety. Ostatní města cedule mají, jen my nemáme ještě žádnou.
Dále se dotazoval na aktuální problém Tachova a to nutrie, které pobíhají v okolí školky.
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Je to nebezpečné a je jich hodně.

D. Červinková – majetkoprávní odbor: Bohužel hlavní problém byla Jízdárna ve Světcích, 
která nemá celoroční otevírací dobu a proto se poutače na dálnici nepovolily. Nyní je v řešení,  
že na ceduli nebude jízdárna, ale tachovský zámek, který má celoroční provozní dobu.

P. Sklenář: Zdá se mi to divné, protože i zámek v Boru nemá celoroční provozní dobu a ceduli 
na dálnici má. Cedule všude přibývají, jen Tachov nemá ani jednu.

P. starosta se vyjádřil k nutriím a popsal situaci, kdy vše začalo tím,že parta opilých lidí 
vypustila nutrie chovateli. Tři roky to nikomu nevadilo a dokonce se z toho stala atrakce a lidé 
je chodili krmit. Bohužel nyní se dostali do blízkosti školky a žebrají. Žádná chovná stanice
pro ně neexistuje. První opatření byly cedule kolem náhonu „ Zákaz krmení nutrií“, které 
občané nerespektují. Další opatření byla reportáž v televizi, dělá se provizorní podezdívka ve 
školce a provádí se odchytávání velkých nutrií a chovatel je již nechová. Upozornil ještě na 
existující chov nutrií u „Hejčáku“ a na zahrádkářské kolonii východ.

P. Sklenář: Má dojem, že existuje vyhláška proti chovu.

P. starosta: Slyším to prvně, pomáhá nám jak odbor životního prostředí, tak i pracovníci 
krajské hygieny.

J. Struček: Všichni víme, že chovatel nutrií byl pan doktor Chaloupecký. Velké nutrie se 
pouze posunuly dál, další jsem viděl u mostu i muzea a myslím, že je jich čím dál víc. Pokud 
pan Chaloupecký nějak přispívá k zamezení výskytu nutrií v našem městě, je to jedině dobře, 
skoro jsem si myslel, že to jméno je tajné, protože to je bývalý zastupitel.

Dále vystoupil T. Mates z Plzně, který představil projekt s názvem „13. Setkání sborů Plzeň-
ského a Karlovarského kraje.“  Jedná se o pravidelné Setkání sborů Plzeňské a Karlovarské 
oblasti, které by v Tachově chtěli organizovat. Setkání pěvců probíhá zhruba jednou za dva 
roky a je nesoutěžní. Celá akce se koná pod záštitou Unie českých pěveckých sborů. Podal 
informace o historii celého projektu. Dospěli k výši rozpočtu cca 200 000,- Kč, jedná se o 
akci velkého rozsahu. Pro naše město by to bylo zviditelnění  a akce by měla velkou ná-
vštěvnost. Časový horizont je cca rok a půl. Příspěvek je od města jedno z důležitých forem 
předjednání. Za měsíc se odehrává Setkání výboru unie, který rozhoduje o to, kde se bude 
další setkávání odehrávat. 

P. starosta poděkoval za včasné jednání, poradíme se i s MKS a dáme vědět, jak by to šlo celé 
udělat. 

T. Mates sdělil, že do měsíce je potřeba dát předběžný příslib, kvůli dotaci.

B. Vaňková: Sborová činnost má v našem městě velkou tradici a byla by škoda, kdybychom 
na tento přehlídkový festival nekývli. Za  MKS se budeme snažit o co největší pomoc.

T. Mates poděkoval a sdělil, že tak by to mělo být, vzájemně si pomoci.

J. Klíma: Upozornil, na velmi zanedbaného občana, pohybující se po Tachově. Je to ostuda a 
myslí si, že by s tím měl KOTEC něco dělat.
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P. starosta: Každý člověk musí chtít sám, nemůžeme ho svázat a nutit a není to jen on. 
V KOTCI má možnost se umýt, dostane čisté ošacení a za týden ho potkáme a vypadá opět 
zanedbaně. 

J. Struček měl dotaz na vedení města pana starostu a místostarostu, kdo z nich má služební 
telefon?

P. starosta: Proč bychom neměli mít? Nechápu tuto otázku.

J. Struček: Udělali jste nové webové stránky města, jsou zde kontaktní údaje na vedení města,  
pevná linka, mailová adresa, pak je zde rychlý kontakt a pro mě rychlý kontakt znamená, na 
mobilní telefon. 

B. Klíma také reagoval na zanedbaného občana a vyjádřil se k městské policii, kterou nikde 
nevidí chodit  pěšky. Řešili  jsme u školky  Pošumavská auta,  která  stojí  na komunikaci na 
chodníku a nedá se projít ani s kočárem ani s  taškou. Auta patří vedle firmě.  Volalo se na 
městský úřad, jestli se s tím něco bude dělat, neví co s tím a městská policie to nevyřeší asi  
taky. Městská policie by měla taky koukat na pořádek v Tachově. Když jdete kolem starého 
Penny, z toho se stává už bouračka, světla tam už nejsou, lidé se tam bojí chodit. Co tedy dělá 
městská policie? To, že jezdí autem, nepomůže přece ničemu.

R. Macák: Co se týká bezdomovců obecně v Tachově a konkrétně tohoto člověka, strážníci 
nejen, že ho osobně znají, ale pokud se někde pohybuje ve městě, tak se to snaží nějakým
způsobem řešit.  Nemůžu  strážníkům říct,  aby  ho  zavezli  za  město.  To,  jestli  je  duševně 
nemocný, musí rozhodnout doktor, specialista, nikoli strážník. Pokud se někde obnažuje, my 
se to dovíme, řešíme to. Je to člověk, který různě pálí kabely, vybírá popelnice, občas ho 
umyjí v KOTCI  nebo jinde a za tři dny vypadá stejně. Pokud ten člověk nechce, my s ním
nehneme a nepřipadá v úvahu ho někam odvézt nebo zavřít. To nejde. Za poslední dva, tři 
měsíce klesl počet bezdomovců výrazně. 
Co se týká další činnosti strážníků, že je někde bordel. Já slyším prvně, že „Na Výsluní“ bylo 
nějaké jednání. A pokud někde nefunguje veřejné osvětlení, tak jsou strážníci, kteří to řeší a 
může se snadno dohledat, že ihned informují firmu pana Heřmana. To samé je poškozené 
dopravní značení, řeší se vše ihned. Strážníci chodí pěšky a obzvláště v centru města. A
parkoviště u bývalého Penny je soukromý majetek a strážníci tam nezajíždí, starají se o 
majetek města. 

P. starosta ještě sdělil, že jak na facebookových stránkách města, tak na webových stránkách 
města, máme možnost hlášení poruch

Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly.

Mgr. Z. Hnát  poděkoval všem co přispěli do bodu různé a ukončil diskuzi.
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10) Usnesení a závěr.

Návrh na usnesení přednesl Ing. V. Svoboda

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za 
spolupráci.

……………………… ………………………
Ing. Josef Horáček     Mgr. Ladislav Macák
místostarosta                 starosta

ověřovatelé:

................................

................................


